WELCOME TO NETWORK CHURCH

歡迎來到網絡教會

23.11.2025

The Golden Thread

Of

Restoration 復和的金線

Speaking in other tongues 說起別國的話來

"They were all filled with the Holy Spirit and began speaking with other tongues as the Holy Spirit gave them utterance" Acts 2:4

「他們都被聖靈充滿,就按著聖靈所賜的口才說起別國的話來。」 (使徒行傳2章4節)

Shimba Hills Kenya 1985



"So, I will restore to you the years the swarming locusts have eaten" Joel 2:25

「我差遣到你們中間的大軍隊,就是蝗蟲、蝻子、螞蚱、剪蟲,那些年間所吃的,我要補還給你們。」 約珥書2章25節

The Holy Spirit is God's Agent of Restoration 聖靈是上帝復和的中保

Restoration is a recurring theme of God bringing people and creation back to their original intended condition 復和是聖經中不斷出現的主題,指的是上帝使人與受造物回到祂原初設計的狀態。

When something is restored in scripture it is always increased multiplied or improved so that its latter state is significantly better than the original state Joel 2:21-26

在聖經裡,凡被恢復的事物,都會被加增、倍增或提升,使其後來的光景遠勝於起初的光景(約珥書 2:21 - 26)。

It encompasses spiritual renewal, physical healing, forgiveness rebuilding of community and land both in the past and the future culminating in the restoration of all things.

復和包括屬靈更新、身體醫治、赦免、社群與土地的重建,既指向過去,也預表將來,最終達致萬物復興。

God's promise of restoration provides hope and signifies
His desire to save and renew humanity

上帝復和的應許帶來盼望,並彰顯祂要拯救 與更新全人類的心意。